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附件2：
粤港澳大湾区物理学会2018联合年会
Conference Registration Form

参会回执
Please put a ( in the appropriate brackets.
请在适当的括号内打勾（(）
Participant’s Information

参会者信息
Family Name: _____________First Name: _____________________________

姓                           名
Title: (  ) Prof.
(  ) Dr.
 (  ) Others ____________________

头衔    教授    博士      其他
Organization/Institution: ________________________________________________________

所在单位／机构
Address: _____________________________________________________________________

地址
Contact Number: ______________________________________________________________

联系电话
Email Address: ________________________________________________________________

电子邮件
Registration Fees

注册费用






Up to 15 May 2018




After 15 May 2018

                     2018/5/15之前                      2018/5/15之后
Regular    


(  ) MOP1,200



    (  ) MOP1,400


普通                     澳门币1200                      澳门币1400
Student   


(  ) MOP600



    
(  )
MOP800



学生                     澳门币600                      澳门币800
Registration fee includes 2 lunches, 2 dinners and 4 tea/coffee breaks.

注册费用包含2个午餐，2个晚餐和4个茶歇。
Payment Method

付款方式
Please deposit your registration fee directly or through electronic/telegraphic transfer to the below-mentioned account.

   请将注册费转账到以下银行账户
Beneficiary: The Physical Society of Macao

银行账户：澳门物理学会
Bank Name: Bank of China Macau Branch

开户银行：中国银行澳门分行
Account No: 320110040511

银行账号
SWIFT code: BKCHMOMX

银行的国际代码
Address: Avenida Doutor Mario Soares, Macau, China

地址
请务必备注：“YGA2018+姓名”
Registration will only be processed upon full payment. Please send your bank deposit slip copy, a copy of your valid student card or other formal identification, as well as your registration form, to the conference secretariats with email address as shown in footnote.
会务组收到注册费后将为参会代表办理登记及住宿预定，请将汇款凭证复印件、学生证复印件或其他身份证件复印件、报名表格发送至会务组联系邮箱（gdphyss@126.com）。
Accommodation options

住宿安排
I am a (  ) male / (  ) female.

我是先生/女士
I (  ) would/ (  ) would not like to share the twin room with another participant at organizer’s discretion.
我愿意/不愿意根据组委会的安排与其它参会者共享房间
Check-in: ______________
Check-out:_________________ No. of nights: __________
入住日期                  离开日期                  住宿总天数
(  ) single room          (  ) twin room,
    单人间                  双人间
(   ) 1.Postgraduate House S1 Hostel of the University of Macau (on first-come, first-served basis and subject to availability)
      澳门大学研究生院 S1 旅舍 (房间数目有限，先到先得)
single room, MOP280/night;
      单人间：280 澳门币/晚
twin room, MOP360/night/room:
      双人间：360 澳门币/晚
   
Confirmation will be made 2 weeks after receipt of your registration. Accommodation payment to be made at Postgraduate House S3 reception by participant upon check-in.


信息将在注册两周之后确认，住宿费用将在澳门大学研究生院 S1 旅舍接待处办理入住手续时缴交。
(   ) 2. Other nearby hotels

      附近的其它旅馆（组委会安排）

(   )3. 自行解决住宿

注意：

1、凡是提交了参会回执并预定了校内S1，因情况变化无法参加会议的老师，请务必于7月10日前告知会议组，以免会议承担不必要的费用。
2、凡是提交了参会回执并要求提供校外宾馆预定服务的，请务必于6月20日前将房费转至另行通知的银行账号。不能及时转账的，预定的宾馆将自动被取消。组委会不再提供宾馆预定服务。请自行预定宾馆，或者联系：中国国际旅行社，张先生, 手机：+853 62118530, 电子邮件：cooper2015@yeah.net。

Sightseeing Tour

观光旅游
I will (  ) join / (  ) not join a half-day Macao tour in the morning of 29 July 2018 by paying extra MOP200/person. 

我希望／不希望参加2018年7月29日上午的澳门半天游（另收费用为200澳元／人）。
附件3：
粤港澳大湾区物理学会2018联合年会
口头报告及张贴报告 回执
（请按照自己报告内容填写）
Title of Presentation: Magnetic frustration…

报告题目
Author(s): Haifeng Li

作者
Affiliation(s): Institute of Applied Physics and Materials Engineering, University of Macau

所在单位
E-mail Address: haifengli@umac.mo
电子邮箱
Abstract:

摘要
Magnetic frustration, as a result of competition between interactions that cannot be satisfied simultaneously, remains a topic of considerable interest in condensed matter science, which can lead to intriguing quantum ground states such as spin ice and spin liquid and provides an excellent testing ground for theories. Herein we study the new frustrated members, SrTb2O4 and SrTm2O4, in the system of SrRE2O4 (RE = rare earth) compounds. By polarized and unpolarized neutron scattering, we solve an incommensurately-modulated spin structure and observe an in-plane magnetic anisotropy for SrTb2O4, whereas, in SrTm2O4, we did not observe any magnetic order, providing a critical step toward a complete understanding of the related magnetic interactions and frustrations.

References:

参考文献
[1] J.-J. Wen, W. Tian, V. O. Garlea, et al., Phys. Rev. B 91, 054424 (2015).

(1) The length of an abstract (above content, including possible figures, tables, etc.) is limited to one page.
摘要长度（包括以上内容、图片、表格等）限制在一页之内。
(2) If you have difficulty in submitting abstract online, please send it to the conference secretaries:
若由于各种困难无法在网上直接提交摘要，请把摘要通过以下电子邮箱发送至大会秘书处：
Guangdong: LI Zhibing (stslzb@mail.sysu.edu.cn);

Hong Kong: ZHANG Shizhong (shizhong@hku.hk); 

     Macau: LI Haifeng (haifengli@umac.mo). 

A. Please indicate your preference of presentation format (enter Y (=Yes) as in [Y]):
请表明您优先选择的报告方式（在括号中填写Y代表是）：
[ ] Poster            [ ] Oral

  张贴报告            口头报告
B. If oral presentation is selected, please indicate 1 theme for the presentation of your work. 
如果您优先选择的是口头报告，请选择您进行报告所属的主题
[ ] Astrophysics and Astronomy 


天体物理和天文学
[ ] Atomic, Molecular and Optical Physics 


原子／分子物理学，物理光学
[ ] Biophysics and Soft Matter


生物物理和软物质
[ ] Condensed Matter Physics


凝聚态物理
[ ] Interdisciplinary Physics


物理交叉学科
[ ] Materials Physics and Engineering 


材料物理／工程
[ ] Scattering, Particle, Nuclear and Plasma Physics


散射物理，粒子物理，核物理，等离子物理
[ ] Physics Education 


物理教育
[ ] Quantum Physics (Quantum Information, Computation and Simulation)


量子物理(量子信息,计算和模拟)
[ ] Statistical Physics


统计物理
Time: July 26-29, 2018                                              Enquiry:

Venue: Anthony Lau Building (E4), University of Macau, Macau                 Guangdong: CAI Qianxin (gdphyss@126.com)

https://ygaconference.github.io/2018/committees.html                      Hong Kong: ZHANG Shizhong (shizhong@hku.hk)

                                                               Macau: LI Haifeng (haifengli@umac.mo)



